
 

Referat bestyrelsesmøde 07.09.2023 

Ugedag: Dato: Fra - til: Lokale: Referent: Ordstyrer: Mødeleder: Afbud: 

Torsdag 07.09.2023 17.00 – 19.00 Personalerum RG Vivi RG Michael 

Lau og Nickolaj deltager fra 17.00 – 17.30. Der er pizza fra kl. 17.00 

Pkt. Dagsorden Referat 

1. 

 

 

17.00-17.10 
Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmøde d. 13/6 
 

Referat er godkendt uden anmærkninger. 

2. 17.10-17.25 
Orientering fra SFO 
Nickolaj og Lau 
 

Nickolaj og Lau præsenterede sig selv og fortalte om den 
daglige struktur og tankerne bag denne. Der er faste 
voksenstyrede aktiviteter og der sendes ugeskemaer ud 
over kommende uges aktiviteter. Der lægges vægt på 
faste og tydelige rammer, som børnene kan udfolde sig i. 
Der arbejdes systematisk med konflikthåndtering, både i 
skole og videre over i SFO. Der har været mange positive 
tilbagemeldinger fra både børn og forældre, og generelt 
opleves der god stemning, trivsel og færre konflikter i 
SFO. Personalet lægger stor vægt på et ærligt og åbent 
forældresamarbejde. 
Det blev overvejet, hvordan vi skal forholde os til at der 
evt. er elever i D-kl. der gerne vil være i SFO eller bliver 
nødt til at vente til mindre søskende skal afhentes. Lige 
nu er det ikke et generelt problem, så vi gør ikke mere ud 
af det. 
 

3. 17.25-17.40 
Orientering fra ledelsen: 
Elevtal, økonomi og aktuelt fra 
skolen. 
 

Vi er nu på 68 elever i alt: 
A-kl. 17 elever 
B-kl. 15 elever 
C-kl. 18 elever 
D-kl. 18 elever 
Siden sidst er Nickolaj og Lau ansat på hhv. 100% og 85 
% og har hhv. 9 og 7 uv. lektioner. Der er nu en rød tråd 
gennem skole og SFO, hvilket er tydeligt i forhold til 
trivsel og lavt konfliktniveau. 
Vi er på udkig efter en tysklærer til D-kl., Hanne 
varetager foreløbig timerne indtil efterårsferien. 
Generelt en god start på skoleåret, tilfredse tilbagemeldinger fra de ”nye” forældre især. 
Økonomisk styrer vi (igen) mod et komfortabelt 
overskud, hvilket giver ro på og mulighed for fortsatte 
fornuftige investeringer i skolen, fx en mere stabil 
internetløsning samt belægning i gården. 
Budgettet for 2024 ser også fint ud, der varsles en lille 
stigning i tilskud til specialundervisning samt en 
fastholdelse af koblingsprocenten på 76%. 
Vi ved mere om budgettet efter budgetkursus d. 30.-31. 
oktober. 
SkoleIntra implementeres først efter jul. 
 



 

4. 17.40-17.50 
Orientering fra 
medarbejderrepræsentant 
 

Vi startede året med to pædagogiske dage i august med 
alt pædagogisk personale, hvor temaet var den røde tråd 
mellem skole og SFO. 
Vi aftalte, at Rasmus skal melde det ud til forældre næste 
gang i forhold til vikardækning i SFO.  
Der er stort fokus på at give de nye ansatte en god og tryg 
opstart og få etableret et godt samarbejde mellem alle 
faggrupper. Dette er kommet rigtig godt fra start. 
Der er lejrskoler i næste uge for alle klasser, hvilket der 
arbejdes intenst med nu. 
Alle skolens procedurer og politikker er blevet 
gennemgået her ved skoleårets opstart. De kan læses på 
hjemmesiden under dokumenter. ”IT-strategi” samt ”Matematikhandleplan” er stadig 
under udarbejdning.  
 

5. 17.50-18.05 
Status på projekter 

- Kloakering + fliser 
- Nyt tag 
- Skolens fysiske rammer  

 

Taget er færdigt og meget pænt. Der mangler dog lidt 
finish på tagrenderne. 
Kloakering og flisebelægning gøres endeligt færdigt 
inden for de nærmeste uger.  
 
Der er et stort behov for ekstra plads på skolen, primært 
til undervisningsforberedelse samt et mødelokale. RG er i 
gang med at undersøge muligheder ved div. firmaer. Det 
er en lang proces, men vi har ret hurtigt brug for en akut 
løsning.  
Det blev foreslået, at tømreren kontaktes. 
Det kan afsøges, om naboejendomme kommer til salg? 
Det kommer på som et punkt til næste gang, da der er 
meget at forholde sig til. 

6. 18.05 – 18.15 
Evaluering af Sommerfest 
 

Meget vellykket arrangement, vi holder fast i konceptet 
med ganske små justeringer. 

7. 18.15 – 18.25 
Evaluering af forældremøder 
 

Kæmpe ros til bestyrelsen for gode, velkoordinerede 
input. Det sender et rigtig godt signal til forældregruppen 
med tydelige udmeldinger fra bestyrelsen. 
Vagter til Kræmmermarkedet skal ikke med som punkt 
på lærermødet fra bestyrelsen fremover. 

8.  18.25 – 18.45 
Kræmmermarked 
 

Rasmus sørger for uddeling af T-shirts til elever, der ikke 
har fået endnu. Personale får armbånd udleveret på 
skolen inden weekenden. 
Samme plads og stand som sidste år.  
Vi skal have fundet kasserne frem med materialer, duge 
etc.  
RG aftaler lån af kompressor med Allan til oppustning af 
balloner. 
Vi skal gerne have lidt flere vagter besat, specielt søndag. 
Maia sender de ønskede tidspunkter til RG, der sender en 
mail ud. 

9. 18.45 – 19.00 
Evt. 
 
Dato for næste bestyrelsesmøde 
 
Punkter til dagsorden 

Punkter til næste møde: 
Skolens fysiske rammer; pavilloner og skolegård. 
Evaluering af Kræmmermarked og arbejdslørdag. 
 
Bestyrelsen tager alvorligt stilling til at deltage i 
bestyrelseskursus i Friskoleforeningen. 



 

      

  
Der skal meldes tydeligt ud til forældre omkring betaling 
til lejrskole i god tid.  
 
D-klassen skal være mere opmærksom på at informere 
forældre om skemaændringer, når der kommer nye 
elever til klassen o.lign. 
 
Næste bestyrelsesmøde er tirsdag d. 10/10 kl. 16.30 – 
18.30.  
 


